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Abstract (en)
[origin: US4750224A] A flexible support acting as a cushion for the human body to sit or lie on and comprising: a plurality of hollow bodies which are
disposed substantially in one plane and can be individually pressurized from inside by a flowable medium; and a solid base being for receiving the
hollow bodies. When filled with the medium, the hollow bodies have substantially identical dimensions in two directions substantially perpendicular
to one another and extending parallel with the aforementioned plane and are disposed in rows one beside the other in such directions. The surface
of the base adjacent the hollow bodies is so shaped to adapt to the lower portion of the filled hollow bodies and engage them supportingly. The
hollow bodies are preferably spherical when in the filled condition, and the surface of the support adjacent each hollow body is part-spherical in
construction.

Abstract (de)
Es wird eine flexible Unterlage beschrieben, die als Sitz- oder Liegekissen für den menschlichen Körper dient. Sie besteht aus einer größeren
Anzahl im wesentlichen in einer Ebene angeordneter, einzeln durch ein fließfähiges Medium von innen mit Druck beaufschlagbarer Hohlkörper
(1) und einem festen Auflager (2) für diese. Die mit dem Medium gefüllten Hohlkörper weisen in zwei parallel zur genannten Ebene verlaufenden,
senkrecht zueinander stehenden Richtungen etwa gleiche Abmessungen auf und sind in diesen Richtungen jeweils reihenweise nebeneinander
angeordnet. Die den Hohlkörpern zugewandte Fläche des Auflagers ist so geformt, daß sie jeweils dem unteren Teil der gefüllten Hohlkörper
angepaßt ist und diesen stützend umgreift. Vorzugsweise sind die Hohlkörper im gefüllten Zustand kugelförmig und die ihnen jeweils zugewandte
Fläche des A uflagers kalottenförmig ausgebildet.
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